
Besluitenlijst Commissie Begroting & Verantwoording Eemnes
Datum 16-10-2023
Tijd 20:00 - 22:00
Locatie BEL-kantoor, Raadzaal 0.26
Voorzitter M. van den Brink
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig M. Overbeeke (PvdA), P. Defferding (D66), S. Wiering (D66), B. Pouw (DB), 

M.C.A. Riemens (DB), J. de Zeeuw (DB), R. Raben (DB), R. Kouwenhoven 
(DB), P. Seldenrijk (CDA), R. van Schaik (CDA), B. Roorda (VVD), N. Bunt 
(CDA)
Wethouders Reijn, Havinga en Ten Have

1 Opening

2 Zomernota
Wethouder Ten Have: WUP betreft planmatig voorbereiden uitvoeringsplan, 
wat gaat het kosten moet vanuit het rijk/provincie komen. Wordt door het 
gezamenlijk projectteam klimaat opgepakt.

3 Technische toelichting begroting
Vragen:
CDA in Begroting staat bij beleidskaders collegeprogramma 2018-2022? 
(aanpassen pag 25)

CDA hoe lang zitten we vast aan ons energiecontract? (navragen)
Komt er nog compensatie (toegezegd vanuit het rijk) n.a.v. wijziging van 
Gazprom (navragen)

CDA actie steenbreek wat kost dat voor ons? (navragen)

DB blz. 61 woningcorporaties exclusief moet worden inclusief 50 
flexwoningen.

CDA wat is onze totale bijdrage aan het Huis van Eemnes
Reactie: Gebouw €130.000 subsidie €500.000
Is doelstelling €150.000,- gehaald? (navragen) 

PvdA wens bibliotheek om langer open te zijn, is de wens al bekend bij de 
gemeente en wat zijn de kosten.
Wethouder reageert dat het om cofinanciering gaat maar dat is wat lastiger en 
daar beraad de wethouder zich nog op.

DB verzoek bibliotheek om verhoging van €40.000,-? Wat is de huidige 
subsidie?
Reactie: Subsidie was €265.000,-



VVD wat gebeurt als we met 1,5% rekenen i.p.v.1,0%. 
Raming is nu voor treasury stelpost van €350.000,-  in 2027

D66 pagina 99 OZB tarieven boekjaar 2023 versus 2024 van 0,99 naar 0,104? 
moet zijn 1,0 (aanpassen)

Denklijnen
VVD moeten we ook niet denken hoe er meer geld binnen kan komen dan 
alleen te bezuinigen.

DB denkrichting is nog niet zo rooskleurig.
Aanpakken Laarderweg kan ook minder door net als Laarderweg Oost te doen.
Wethouder Reijn geeft aan dat riolering nog wel heel aantal jaren meekan dus 
hoeft nu niet te worden aangepakt. De bedoeling is om het simpel aan te 
pakken.

4 Sluiting 22.45 uur


